
   

Borgernes input om plejehjem i Slagelse 
 
 
Anonym: 
 
Som sygeplejerske og pårørende til dement, ved jeg at det aller vigtigste er fast og uddannet personale. 
Vigtig viden om den dement ramtes hverdag, vaner og især problemer med det de ikke selv kan mere, er 
yderst nødvendigt for at problemadfærd ikke eskalere, at sundhed og sygdom ikke overses og at relation og 
tillid kan opbygges.  
Jeg oplever at kommuner ikke kan finde egnede plejebolig til svær udad reagerende demente, til demente 
der bor sammen med familie og har nedsat sygdom indsigt, hvorfor der er problem med at modtage hjælp 
osv. De bliver derfor indlagt i psykiatrien, og problemet bliver kun værre.  
Jeg oplever som pårørende at min svigerfar måtte på plejhjem fordi afføring truede hans sundhed, da der 
om sommeren sættes ind med ufaglært personale, der ikke kende hans vaner. Demente bør kun passes af 
faglærte og NOK personale. 
 
Anonym: 
 
Jeg er besøgsven på [tekst fjernet] 
Min veninde får morgenmad 11:00 til 11:30 
Frokost kl 12:00 
Ingen dagvagt ved hvornår der spises aftensmad? 
Beboerne taber sig 
FOKUS ønskes på ernæring 
Frisklavet lokal mad ønskes 
 
 
Marianne Larsen: 
 
Jeg kan kun udtale mig om afsnit E på Smedegade i Slagelse, hvor min mand er. 
Personalet er fantastisk både overfor min mand og mig. 
Bliver behandlet med respekt, kærlighed og omsorg. 
Gid alle afsnit var sådan 
 
 
 
 


